

預訂限制

- 不建議患有特定健康狀況(高血壓、癲癇症等)人士、孕婦或長者參與此活動
- 不可攜帶外來食物或飲品進入場地
- 不可攜帶玻璃樽、爆竹、激光筆等危險物品, 或其他會騷擾他人、引起不便的物品進入場地
- 不可吸煙或飲酒, 如被發現違規, 你將被要求立即離開
- 場內可以拍攝, 惟拍攝之相片或影片不可作商業用途, 亦不可直播場內節目

注意事項

- 科技城工作人員有權在入場時, 要求提供證件以供查驗, 請務必攜帶附照片的有效身份證件或護照離開場地後可重新入場, 請於入口展示你的門票／手帶／印章
- 園區內禁帶物品: 罐頭或玻璃容器(小型嬰兒食品除外)、包裹、箱、行李(大於56cm×36cm×23cm)、手推車或其他帶輪運載工具及嬰兒車(不超過92cm×132cm), 但手動輪椅或電動低速移動裝置除外。公園對面的賭場設有儲物櫃(192cm×75cm×50cm), 具體請參照儲物櫃現場使用規則,帶輪子的休閒運動裝備, 如直排輪溜冰鞋、帶內置輪子的鞋子、滑板和滑板車,動物及寵物

使用條款

- 手帶餘下之遊戲點數不能退款
- 手帶中的遊戲點數不能與其他手帶合併使用
- 手帶中的遊戲點數只於使用當天營業時間內有效
- 手帶不能轉移給其他人, 如手帶出現任何人為損壞, 手帶遊戲點數會隨即失效
- 請不要自行掃手帶的遊戲點, 遊戲點數扣除後不會退回, 除非是遊戲自身發生故障或中斷
- 不足12歲兒童需由一位成人陪同進場, 成人不論使用遊戲與否, 均需購票進場
- 如年齡於12至16歲之間兒童在沒有成人陪同下進入園區, 家長需為此承擔所有責任, 園區不會承擔因該兒童缺乏其家長陪同而產生的任何問題及責任
- 65歲以上長者可免票陪同進入, 但不能使用任何遊戲
- 園區中大部份遊戲設有不同高度限制, 安全原因如未達到要求高度將不能使用該遊戲
- 由於遊戲自身設定限制, 部份遊戲需要最少兩位玩家才能進行
- 園區中的遊戲會不定期作保養及維護, 故不會因個別遊戲進行保養及維護而退票
- 傳奇英雄科技城保留修訂及詮釋使用條款及細則之最終決定權而不需另行通知

Booking limitations

- This activity is not recommended for those with medical conditions (high blood pressure, epilepsy, etc.), pregnant women, or seniors
- Outside food and drinks are not allowed inside the venue
- Dangerous materials and items such as bottles, firecrackers, lasers, and other things that may disturb or inconvenience other attendees are prohibited inside the venue
- Smoking and drinking are not allowed. You will immediately be asked to leave if caught by a staff member
- Photography is allowed, but taking videos and photos for commercial purposes, as well as the live broadcasting of the show is strictly prohibited

Additional information

- Park management has the right to request for additional verification or information from you upon entry if they deem it necessary. Please bring a valid photo ID or passport just in case
- Re-entry to the venue is permitted. Show your ticket/wristband/stamp upon re-entry at the entrance
- Items Prohibited in the Park: Cans or glass containers (with the exception of small-sized baby food), Bags, boxes, luggage (larger than 56cm x 36cm x 23cm), carts or other wheeled carriers and strollers (not exceeding 92cm x 132cm) - with the exception of manual wheelchairs or electrically-powered lower speed mobility devices. There is a locker system (192cm x 75cm x 50cm) available in the casino opposite the park. Refer to the locker usage procedure on-site. Recreational sports gear with wheels such as inline skates, shoes with built-in wheels, skateboards, and scooters, Animals or pets

Terms and conditions

- The remaining game points are non-refundable
- Game Points cannot be exchanged between wristbands
- Game Points of wristband are only valid during operation hours in the day of use
- The wristband cannot be transferred to another person, so the wristband will be invalidated if it is damaged on purpose
- Please do not scan the QR code to start game by yourself because no deducted points can be returned after the deduction, unless there is the game crash

- Children under the age of 12 must be accompanied by an adult who is required to purchase a ticket to enter the venue, regardless of whether the adult is using the game or not
- Parents are responsible for children between the ages of 12 and 16 who enter the Park without an adult, and the Park will not be responsible for any problems or liabilities arising from the absence of a parent
- Seniors over 65 years old can enter free of charge, but cannot use any games
- Height restriction is applied to most of games in Park for safety reasons and the game cannot be used if the required height is not reached
- Due to the game's limitations, minimum of two players is required to operate for some games in the park
- The games in the park will be maintained in non-regular schedule, so tickets will not be refunded due to the individual games maintenance
- Legend Heroes Park reserves the right to amend and interpret the terms and conditions of use at its final decision without prior notice